

أكاديمية المنى

AL MUNA ACADEMY



almunaacademy.sch.ae



لمستقبل يرسمه أبنائنا

A FUTURE SHAPED BY OUR CHILDREN



أكاديمية المنى
AL MUNA ACADEMY
أكاديميات الدار
ALDAR ACADEMIES

THANK YOU FOR CONSIDERING ENTRUSTING YOUR CHILD'S EDUCATION WITH AL MUNA ACADEMY



Welcome to Al Muna Academy!
An education is one of the most valuable things we can possess. It influences how we see the world and contribute to it, which is why it's so important to choose the best school for your children.

Everything that we do at Al Muna Academy is based on the solid foundations of our values: Excellence, Creativity, Passion, Respect and Collaboration. The unique combination of these values ensures that our children receive the very best grounding for their future lives and ambitions.

Al Muna Academy is a vibrant, busy school where children are highly valued, well cared for and encouraged to reach their potential. The children are at the heart of every decision we make to ensure that they are happy, confident and that the opportunities that are provided for them are relevant to their needs both now and in the future. We have a wonderful school site that provides many different opportunities for curriculum development and we are extremely proud to be recognised by ADEK as Outstanding.

We are an inclusive school and we place a very high emphasis on our school values, ensuring that they filter through everything that we do. We are passionate about ensuring that our pupils receive a well-rounded curriculum and develop a love of learning. Our skills-based approach ensures that our children can reach high standards and are well prepared for the next stage in their education. We offer a substantial extra-curricular programme for our pupils, providing them with opportunities to develop skills that they didn't know they had!

Our school offers a friendly welcome to all, and we work hard to foster excellent relationships both with pupils and parents. We firmly believe that education is a partnership between home and school. We regard you as an active partner in your child's education and value your interest and support.

We look forward to welcoming you to Al Muna Academy.

Sarah Griffiths
Principal

For my two sons, Al Muna Academy is like a home where they feel loved, respected and safe.

Al Muna Academy is a school for the family. It is a clean and safe, small community that we can meet both staff and parents. The care the children receive is much appreciated. There is communication between school and families which allow all children to succeed.



WHY CHOOSE AL MUNA ACADEMY?

Rated as Outstanding by ADEK

The Abu Dhabi Department of Education and Knowledge (ADEK) rated Al Muna as "Outstanding" in their latest report. The inspection report highlighted not only the excellent academic attainment of the students but praised the sense of school community and innovation amongst the students.

A family school in the heart of the city

Al Muna Academy is a happy, successful English National Curriculum primary school in the heart of Abu Dhabi, where positive professional relationships are valued and everybody works hard to ensure that children are happy, well cared for and make as much progress as possible in all areas of learning. Children are encouraged to be independent, resilient and enquiring learners.

Tolerance at the heart of our values

A harmonious, multicultural community with over 50 nationalities celebrating and sharing their cultures, traditions, heritage and languages as one big family.

A curriculum driven by the interests and aspirations of learners

We aim to inspire and support our students so they can become the very best they can be in every single way, by helping them become happy and fully-rounded young people. We want our students to adopt a creative and imaginative approach to their academic work and their view of the world around them, equipping them to be innovative and intelligent contributors to their communities and countries. We want our students to be passionate about their learning and their future. As the leaders of tomorrow, they will be able to think, learn and contribute fully to their chosen pathways.



لماذا ننصحك باختيار أكاديمية المنى؟

تم تصنيفها على أنها الأكاديمية الأكثر تميزاً من

قبل دائرة التعليم والمعرفة بأبوظبي

في أحدث تقرير لها، صنفت إدارة التعليم والمعرفة في أبوظبي أكاديمية المنى على أنها الأكاديمية الأكثر تميزاً. وقد أثنى تقرير التفتيش على التحصيل الدراسي الممتاز للطلاب وأشاد أيضاً بطابع التواصل الاجتماعي والابتكار بين الطلاب.

مدرسة ذات طابع عائلي في قلب المدينة

إن أكاديمية المنى هي مدرسة ابتدائية ناجحة تدرّس المنهاج الإنجليزي في قلب أبوظبي، وتقدّر المدرسة العلاقات المهنية الإيجابية، ويعمل الجميع بجد لضمان إسعاد الأطفال وإحاطتهم بالرعاية الجيدة وتمكينهم من تحقيق أكبر قدر ممكن من التقدم في جميع مجالات التعلّم. يتم تشجيع الأطفال على أن يكونوا مستقلين وديناميين وحرص التعلّم القائم على الاستفسار بداخلهم.

التسامح من صميم قيمنا

نحن مجتمع متجانس ومتعدد الثقافات ويحتضن أكثر من 50 جنسية ممن يحتفون ويشاركون ثقافتهم وتقاليدهم وتراثهم ولغاتهم كأسرة واحدة كبيرة.

منهاج مستلهم من طبيعة اهتمامات وطموحات المتعلمين

نحن نهدف إلى إلهام ودعم طلابنا حتى يصبحوا أفضل ما يمكن في كل الاحوال، وذلك بمساعدتهم على أن يصبحوا شباباً سعداء وذوي خبرة كاملة. نريد من طلابنا اعتماد نهج إبداعي لمعلمهم الأكاديمي والاطلاع على العالم من حولهم، وتجهيزهم ليكونوا مساهمين مبتكرين في مجتمعاتهم وبلدانهم. نريد أن يكون طلابنا متحمسين لتعلمهم ومستقبلهم. كفاءة الغد، سيكونون قادرين على التفكير والتعلم والمساهمة بشكل كامل في المسارات التي اختاروها.



شكراً على ثقتك واختيار تعليم طفلك في أكاديمية المنى

أهلاً بكم في أكاديمية المنى !
التعليم هو واحد من أتمن الأشياء التي يمكننا امتلاكها. لأنه يؤثر على كيفية رؤيتنا للعالم وقدرتنا على المساهمة فيه، ولهذا السبب من المهم جداً اختيار أفضل مدرسة لأطفالك. بعد أن عملت في



الدار للتعليم على مدى السنوات التسع الماضية، أصبحت ملتزمة تماماً بالرؤية التي لدى الدار، وهي: تمكين الجيل القادم لتشكيل المستقبل، وتسهيل ذلك من خلال تقديم أعلى معايير التعليم وإلهام الطلاب لحب التعلم. كل ما نقوم به في أكاديمية المنى يعتمد على الأسس القوية لقيمنا: التميز، والإبداع، والشغف، والاحترام، والتعاون. يضمن المزيج الفريد لهذه القيم حصول أطفالنا على أفضل الأسس لحياتهم وطموحاتهم المستقبلية .

أكاديمية المنى هي مدرسة نابضة بالحياة ومليئة بالحيوية حيث يحظى الأطفال بتقدير كبير ويتم الاعتناء بهم جيداً وتشجيعهم على تحقيق أقصى إمكاناتهم. إن الأطفال هم في صميم كل قرار نتخذه للتأكد من أنهم سعداء، وواثقون من أنفسهم، وأن الفرص المتاحة لهم ملائمة لاحتياجاتهم الآن وفي المستقبل. بالإضافة إلى أنه لدينا موقع مدرسة رائع يوفر العديد من الفرص المختلفة لتطوير المناهج الدراسية .

نحن مدرسة تشمل الجميع وتركز بشكل كبير على قيمنا، مما يضمن أنها تتوافق مع كل ما نقوم به. نحن شغوفون بشأن ضمان حصول طلابنا على منهج دراسي شامل، وتطوير حب التعلّم لديهم. يضمن نهجنا القائم على المهارات أن يتمكن أطفالنا من الوصول إلى معايير عالية وأن يكونوا مستعدين جيداً للمرحلة التالية من تعليمهم. فنحن نوفر أنشطة لاصفية عديدة لطلابنا، كما نوفر لهم فرصاً لتطوير مهارات لم يكونوا يعلمون أنهم يمتلكونها !

مدرستنا ترحب بالجميع، ونحن نعمل بجد لتعزيز علاقاتنا مع الطلاب وأولياء أمورهم. نحن نؤمن إيماناً راسخاً بأن التعليم هو شراكة بين المنزل والمدرسة. لذا، نحن نعتبرك شريكاً نشطاً في تعليم طفلك ونقدّر اهتمامك ودعمك .

إن كان لديك أي استفسارات أو تحتاج إلى المزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بنا من خلال مكتب المدرسة .

المديرة بالنيابة

بالنسبة لأبنائي الاثنين، تعتبر أكاديمية المنى بمثابة منزل يشعران فيه أنهما محبوبان ومحترمان وأمنان. أرى أكاديمية المنى على أنها مدرسة للعائلة. وهي مجتمع نزيه وآمن وصغير بحيث يمكننا الالتقاء بكل من الموظفين وأولياء الأمور. والرعاية التي يتلقاها الأطفال هي موضع تقدير كبير من جانبنا. وهناك تواصل بين المدرسة والعائلات، وهو ما يتيح لجميع الأطفال إمكانية تحقيق النجاح.

SUPPORTED BY THE SAME EXCEPTIONAL TEACHING STANDARDS AND TECHNIQUES DELIVERED ACROSS THE ALDAR ACADEMIES FAMILY

Aldar Academies is among the leading providers of private education in Abu Dhabi and Al Ain, holding accreditations from a number of international educational bodies. We deliver inspiring learning environments, combining the very best academic, arts and sporting facilities with the highest standards of teaching. As a result, our students perform at the very highest level, achieving exam grades that exceed global averages and secure places at the world's leading universities.

At Aldar Academies, our purpose is to empower the next generation to shape our future.

تحظى بدعم معايير وتقنيات التعليم الاستثنائية ذاتها المطبقة من قبل كافة أعضاء عائلة أكاديميات الدار

تعد أكاديميات الدار من ضمن مزودي خدمات التعليم الخاص الرّواد في أبوظبي والعين، وهي حائزة على اعتماد من عدد من المؤسسات التعليمية الدولية المرموقة. نحن نقدم لطلابنا بيئة تعليمية ملهمة مجهزة بأفضل المرافق الأكاديمية والفنية والرياضية المصممة وفق أعلى معايير التربية والتعليم. ونتيجة لذلك، يحقق طلابنا أداءً رفيع المستوى ودرجات عالية تفوق المعدلات العالمية ويضمنون مقاعد لهم في كبرى الجامعات حول العالم.

إننا في أكاديميات الدار، نسعى إلى تمكين الجيل المقبل الذي سيتولى صياغة ملامح المستقبل.

SCHOOL TIMINGS

SCHOOL DAY	7:50 AM - 2:20 PM (FS 7:50 AM - 2:00 PM)
EXTRA CURRICULAR ACTIVITIES	2:20 PM - 3:15 PM

أوقات التدريس

اليوم الدراسي	7:50 ص. - 2:20 م. (FS 7:50 ص. - 2:00 م.)
الأنشطة اللاصفية	2:20 م. - 3:15 م.

SCHOOL FEES (AED)*

الرسوم المدرسية (بالدرهم الإماراتي) *

المرحلة YEAR GROUP	رسوم التدريس السنوية ANNUAL TUITION FEE	الفصل الأول TERM 1	الفصل الثاني TERM 2	الفصل الثالث TERM 3	رسوم التسجيل REGISTRATION FEE
Nursery	43,500	14,500	14,500	14,500	2,175
FS2 - Year 6	45,260	15,087	15,087	15,086	2,175

*Please note the fees displayed are for the 2020/2021 academic year. Fees are regulated by ADEK and are subject to change.

*يرجى ملاحظة أن الرسوم المعروضة هي للعام الدراسي 2020/2021 الرسوم من منظمة من قبل دائرة التعليم والمعرفة وهي عرضة للتغيير

CONTACT US

تواصلوا معنا



مدينة أبوظبي
Abu Dhabi City



+971 2 501 4777



admissions@almunaacademy.sch.ae



AlMunaAcademy